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BOLVADİN ORGANİZE
HAYVANCILIK BÖLGESİ
TAHSİSİ TAMAMLANDI
Uzun yıllardır atıl durumda olan ve bölgenin
ekonomik kalkınmasında büyük bir potansiyel
taşıyan Bolvadin Organize Hayvancılık Bölgesi,
Milletvekili Mehmet Taytak ve Belediye Başkanı
Derviş Aynacı’nın özverili çalışmaları sayesinde
yeniden hayat buluyor. Bölgenin tahsis işleminin
başarıyla tamamlanmasıyla, Bolvadin’in hay-
vancılık alanında güçlü bir merkez haline gelmesi
amaçlanıyor.>>2’DE

AKÜ, enerji verimliğinde
örnek üniversite
Türkiye’nin jeotermal enerji ile ısıtılan tek kampüsüne sahip olan
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ), elde ettiği başarılara bir
yenisini daha ekledi.>>2’DE

Hünnap hasadı
önümüzdeki
günlerde
başlayacak
Afyonkarahisar’da yetiştirilen
sindirim ve kalp hastalıklarına
iyi geldiği bildirilen hünnap
hasadının önümüzdeki günlerde
başlayacağı belirtildi.>>2’DE

İŞKUR ve Sandıklı
Belediyesi arasında
protokol imzalandı
İŞKUR Afyonkarahisar İl Müdürü Ahmet
Karakaya ve Belediye Başkanı Adnan
Öztaş, İŞKUR’un yeni hizmet noktasının
açılışı için önemli bir protokol imzaladı.

3
Uyuşturucu
satmak isteyen
şahıslar yakalandı

Antalya’dan getirdikleri uyuşturucuyu
Afyonkarahisar’da satmak isteyen 2
şahıs jandarmanın operasyonu ile

yakalanırken, şahısların aracında yapılan
aramada ise uyuşturucu maddeler ile
suikast silahı da ele geçirildi.>>3’TE

Köyde çıkan yangında
4 ev yanarak kullanılamaz hale geldi
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde çıkan
ve 4 evin yandığı köye giden Kaymakam
İzzet Cem Eser incelemelerde bulundu.

YENİ EĞİTİM-ÖĞRETİM DÖNEMİ YURT
GÜVENLİĞİ İÇİN ÖNEMLİ TOPLANTI

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu başkan-
lığında, Yurt Hizmetleri Müdürü Mustafa Asan ve yurtlarda görev yapan
güvenlik personellerinin katılımı ile Çiğiltepe Yurdu’nda yeni eğitim öğretim
yılına yönelik önemli bir toplantı düzenlendi. Toplantının ana gündemi, yurt-
larda kalacak öğrencilerin güvenliği ve konforu oldu.>>7’DE

Gönüllülerin
son macerası
Afyonkarahisar, 183. Dönem Damla
Projesi gönüllülerini ağırladı. "Zaferin
Kenti Afyonkarahisar" sloganıyla, 9
günlük programın son gününde
gönüllüler, kentin eşsiz güzellikleriyle
hem kendilerini hem de çevrelerini
zenginleştirme fırsatı buldu.>>7’DE

Üç bant bilardo
şampiyonası
tamamlandı
Afyonkarahisar’da bilardo heye-
canı tüm hızıyla devam ediyor.
Türkiye Bilardo Federasyonu’nun
2024 faaliyet programı
doğrultusunda Afyonkarahisar
Bilardo İl Temsilciliği tarafından
organize edilen 3 Bant Bilardo İl
Şampiyonası 2. Etap Turnuvası,
büyük bir heyecanla sona erdi.
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“Anadolu’da Çocuk
Hekimi Olmak”

Rektörümüz Prof. Dr. Nurullah
Okumuş, Isparta’da düzenlenen
“4. Uluslararası Sağlıklı Büyüyen
Çocuk Kongresi” programında
yer alan Pediatri Zirvesinde,
“Anadolu’da Çocuk Hekimi Olmak”
yuvarlak masa toplantısının oturum
başkanlığını Giresun İl Sağlık
Müdürü Doç. Dr. Muhammet
Bulut ile üstlendi.>>2’DE

Motosikletin otomobilin
üzerine çıktığı kazada
sürücü ağır yaralandı

Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde
yabancı plakalı araçla çarpışan moto-
sikletin sürücü ağır yaralanırken, olay-
da motosikletin otomobilin üzerine
çıkması ise çarpışmanın etkisini
gözler önüne serdi.>>5’TE

Şuhut’ta yetenek tarama
sonucunda 45 öğrenci,
antrenmanlara başladı

5

Başkan Sevim:

“23 YILDIR OLDUĞU GİBİ
VATANDAŞLARIMIZIN
DERTLERİNİ ÇÖZMEYE DEVAM

EDİYORUZ”
AK Parti İl Başkanlığının haftalık basın toplantısında
konuşan Tanıtım ve Medya Başkanı Halil İbrahim Sevim,
Afyonkarahisar için çalışmaya devam edeceklerini ifade
ederek; “23 yıldır olduğu gibi hemşehrilerimizin
taleplerine hızlı ve güvenilir çözümler sunmak adına İl
Başkanımız, Milletvekillerimiz ve teşkilat mensuplarımızla
birlikte her gün şehrimizin farklı noktalarında
hemşehrilerimizle buluşuyor taleplerini dinliyoruz” dedi.

AKParti İl Başkanlığı
haftalık olağan basın
toplantısını gerçek-

leştirdi. Tanıtım ve Medya
Başkanı Halil İbrahim Sevim
Başkanlığı’nda gerçekleştirilen
toplantıya Teşkilat Başkanı Kadir
Çetin ve İl Yönetim Kurulu Üyesi
Hatice Avcı da katılındı. Halil
İbrahim Sevim açıklamasında şu
ifadelere yer verdi, “Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanımız
Vedat Işıkhan geçtiğimiz hafta
yaptığı açıklamada, Türkiye’de
işsizlik oranlarının son 15 yılda
tek hanelerde seyrettiğini belirt-
miştir. 2024 yılındaki değişimlere
bakıldığında bir önceki yıla göre
0,4 puan azalarak yüzde 8,8'e
düşüş ve genç işsizlik oranında
ise iyileşme görmekteyiz.
Uluslararası ekonomi gazetesi
İndependent Gazetesinin yazarı
Steve Hanke son günlerde 2025
enflasyon oranı beklentisinin
%27’lerde olacağını beyan
etmiştir. Bu göstergeler bakan-
lığımızın yapmış olduğu açıkla-
malarla örtüşmektedir. Ekonomi
politikalarımızda ki doğru uygula-
malar uluslararası piyasalarda da
dikkat çekmektedir” dedi.>>5’TE

Sevim

Fatih İlkokulu 1/D sınıfı öğrencileri,
velileri ve sınıf öğretmeni Özcan
Çalışkan ile birlikte kaynaşma ve
dayanışma amaçlı düzenlenen
kahvaltıda buluştular.>>3’te

Fatih İlkokulu 1.sınıf öğrencileri
kahvaltı etkinliğinde buluştu



2218 EYLÜL 2024 ÇARŞAMBA

AKÜ, enerji verimliğinde
örnek üniversite
Türkiye’nin jeotermal enerji ile ısıtılan tek kampüsüne sahip olan Afyon

Kocatepe Üniversitesi (AKÜ), elde ettiği başarılara bir yenisini daha ekledi.

Enerji alanındaki çalışmalarıyla yenilikçi bir
üniversite olmayı hedefleyen AKÜ, tamamen
yerli ve milli olan jeotermal enerji ile Ahmet

Necdet Sezer (ANS) Kampüsünü ısıtmasının ardın-
dan iç ve dış aydınlatmada yaptığı LED dönüşümü
ve yalıtım uygulamaları sonucu Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanlığı tarafından “Binalarda Enerji
Verimliliği Üstün Başarı Belgesi” almaya hak
kazandı.

ANS KAMPÜSÜ YÜZDE 39,
KIRKGÖZ KAMPÜSÜ İSE YÜZDE

33 ENERJİ TASARRUFU SAĞLIYOR
AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, 2019/18
sayılı Cumhurbaşkanı Genelgesi kapsamında ANS
ve Kırkgöz Kampüslerinin “Binalarda Enerji
Verimliliği Üstün Başarı Belgesi” almaya hak
kazandığını açıkladı. Karakaş, “2023/15 sayılı
Cumhurbaşkanı Genelgesi kapsamında 2030 yılı
sonuna kadar yüzde 30 tasarruf hedefi tanımlandı.
Türkiye’nin jeotermal enerji ile ısıtılan tek kam-
püsüne sahibiz. Enerji verimliliği noktasında yap-
tığımız yatırımlar neticesinde de iki kampüsümüzle
bu ödüle layık görüldük” dedi. Karakaş,
“Cumhurbaşkanlığı Genelgesi ile kamu kay-
naklarının verimli kullanılması ve enerji maliyet-

lerinin azaltılması amacıyla, 5627 Sayılı Enerji
Verimliliği Kanununa göre enerji yöneticisi
görevlendirmekle yükümlü olan kamu binaları için
2019-2023 döneminde yüzde 15 enerji tasarruf
hedefi tanımlandı. Bu hedef doğrultusunda yüzde
39,33 oranında enerji tasarrufu sağlayan ANS
Kampüsü ve yüzde 33,9 oranında enerji tasarrufu
gerçekleştiren Kırkgöz Kampüsü, Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanlığı tarafından ‘Binalarda Enerji
Verimliliği Üstün Başarı Belgesi’ne layık görüldü.
Emeği geçen tüm personelimize teşekkür ediyorum”
diye konuştu. >>KADER KAYA

Bolvadin organize hayvancılık
bölgesi tahsisi tamamlandı

Uzun yıllardır atıl durumda olan ve bölgenin ekonomik kalkınmasında
büyük bir potansiyel taşıyan Bolvadin Organize Hayvancılık Bölgesi,

Milletvekili Mehmet Taytak ve Belediye Başkanı Derviş Aynacı’nın
özverili çalışmaları sayesinde yeniden hayat buluyor.

Bölgenin tahsis işleminin başarıyla tamam-
lanmasıyla, Bolvadin’in hayvancılık alanında
güçlü bir merkez haline gelmesi amaçlanıyor.
Belediye Başkanı Derviş Aynacı, bu önemli
gelişmeyi şu sözlerle duyurdu: "Yıllarca
tabelasına dahi dokunulmayan, ihmal edilen
ve adeta unutulmaya yüz tutan Bolvadin
Organize Hayvancılık Bölgesi’nin tahsisini
büyük bir mutlulukla tamamladık. Milyonlarca
lira ecrimisil cezası ödenmesine rağmen,
ilçemizin kalkınması için kullanılması gereken
kaynakların boşa harcanmasına üzülüyor-
duk. Ancak Milletvekilimiz Mehmet Taytak’ın
yoğun çabalarıyla, Tarım Bakanlığı tarafından
onaylanan bu tahsis süreci nihayet başarıya
ulaştı ve bölge, Bolvadin Belediyesi’nin bir
iştiraki haline geldi."

MİLLETVEKİLİ TAYTAK’A
ŞÜKRANLARIMI SUNUYORUM

Başkan Aynacı, Bolvadin'in geleceği için bu
projeyi bir dönüm noktası olarak nite-
lendirerek şunları ekledi: "Organize hay-
vancılık sektöründe atılacak bu adımlar,
ilçemizi hayvancılık alanında zirveye taşıya-
cak. Belediyemiz, bu alanda gerekli tüm
çalışmaları büyük bir titizlikle yürütmeye
devam edecek. Bizlere her daim destek
veren Milletvekilimiz Mehmet Taytak’a
şükranlarımı sunuyorum."

Bu büyük hamleyle birlikte, Bolvadin’in hay-
vancılık alanında önemli bir kalkınma
sürecine girmesi bekleniyor. Bölge, üretim
kapasitesini artırarak sadece ilçeye değil,
çevre illere de ekonomik katkı sağlamayı
hedefliyor. >>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar’da yetiştirilen sindirim ve kalp
hastalıklarına iyi geldiği bildirilen hünnap hasadının
önümüzdeki günlerde başlayacağı belirtildi.
Tarım ve Osman İl Müdürü Özkan Parlak, Çayırbağ
beldesinde bulunan hünnap bahçesinde incelemel-
erde bulundu. İncelemeler sonrası açıklamalarda
bulunan Parlak, “Yaklaşık 25 dekar alanda kurulan
bahçede başta hünnap olmak üzere diğer tür ve
çeşitlerde meyve ağaçları bulunmaktadır. İlimizde
yaygın olarak yetiştiriciliği yapılmayan hünnap
dikenli bir ağaç yapısına sahip olan hamken
meyveleri zeytine benzeyen, olgunlaştığında iğdeye
benzeyen hem kurusu hem de yaşı tüketilebilen bir
meyvedir. Lif içeriği yüksek olan hünnap sindirimin

düzenlenmesi ile kalp
hastalıkları riskini art-
tıran kolesterole karşı
koruma sağlayan bir
meyvedir. Üreticimizin
bahçesinde değişik çeşit hün-
nap ağacı bulunmakta olup yeni
çeşitlerinde denemesi yapılmaktadır. Ayrıca
bahçede hünnap dışında farklı çeşitlerde badem,
kestane, üzüm, elma, erik ve şeftali yetiştiriciliği de
yapılmaktadır” dedi. >>MEVLÜT TINAS

Hünnap hasadı önümüzdeki
günlerde başlayacak

Rektör Prof. Dr. Okumuş, “Anadolu’da Çocuk
Hekimi Olmak” toplantısına başkanlık etti

Rektörümüz Prof. Dr. Nurullah Okumuş, Isparta’da düzenlenen “4. Uluslararası
Sağlıklı Büyüyen Çocuk Kongresi” programında yer alan Pediatri Zirvesinde,

“Anadolu’da Çocuk Hekimi Olmak” yuvarlak masa toplantısının oturum
başkanlığını Giresun İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Muhammet Bulut ile üstlendi.

Pediatri Uzmanlık Akademisi Derneği tarafın-
dan, Süleyman Demirel Üniversitesi Tıp
Fakültesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Ana
Bilim Dalı ev sahipliğinde organize edilen kon-
grede, Türkiye’nin farklı bölgelerinden gelen
hekimler ile Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları ile
yandal uzmanlarının sahada karşılaştıkları
sorunlara çözüm yollarının tartışıldığı oturu-
mun konuşmacıları şu isimler oldu: Prof. Dr.
Sadık Yurttutan, Doç. Dr. Eren Yıldız, Dr. Elif
Eviz, Dr. Abdülkerim Elmas, Dr. Şeyma
Karakoç. Programın yapılan sunumlardan
sonra sona erdi. >>İZZET IŞIK

İLAN
T.C.

DİNAR SULH HUKUK MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2022/686

DAVALI : AYLA ŞAHİNTÜRK-13282430878- Bekir ve Şefika kızı, 13/07/1977 doğumlu.
Davacı tarafından aleyhinize açılan Ortaklığın Giderilmesi (Miras Nedenli) davasının
yapılan yargılamasında;
Mahkemenizce dava dilekçesinde belirtilen adresinize duruşma gününü bildirir davetiye
çıkarılmış olup, adresinizde bulunamadığını ve yeni adresinizin bilinmediği gerekçesiyle
tebligat yapılamamıştır. Adres araştırmasından da bir netice alınamadığından dava
dilekçesi, tensip zabtı ve duruşma gününün ilanen tebliğine karar verilmiştir.
Davalının bildirilen adreslerine ulaşılamadığından duruşma günün ilanen tebliğine karar
verilmiştir.
Duruşma Günü: 03/12/2024 günü saat: 09:20'de duruşmada bizzat hazır bulunmanız,
veya kendinizi bir vekille temsil ettirmeniz, Aksi taktirde yargılamaya yokluğunuzda
devam olunacağı hususu, Dava Dilekçesi, dahili dava dilekçesi, tensip zabtı ve duruşma
günü yerine geçerli olmak üzere ilanen tebliğ olunur.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :2089758
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Fatih İlkokulu 1.sınıf öğrencileri
kahvaltı etkinliğinde buluştu
Fatih İlkokulu 1/D sınıfı öğrencileri, velileri ve sınıf öğretmeni Özcan Çalışkan
ile birlikte kaynaşma ve dayanışma amaçlı düzenlenen kahvaltıda buluştular.

Sınıf velilerinden Nazan Metin: Okul hayatında kahvaltının önemi daha da
artmaktadır. Gelişim sürecini henüz tamamlamamış bireylerin hızlı
değişimleri yeterli ve dengeli beslenmeyle desteklenmelidir. Gerekli olan
karbonhidrat, protein, yağ, vitamin ve minerallerden oluşan besin
öğelerinin doğru öğünlerde yeterli miktarlarda alınmaması sonucu bağışık-
lık sistemleri zayıf yeni bireylerin sayısı giderek artmaktadır. Düzenli kah-
valtı eden çocukların derslerdeki fiziksel ve zihinsel performans, motivasy-
on ve katılımlarında daha yüksek başarı tespit edilmiştir. Kahvaltı etkinliği
sayesinde öğrenci ve velilerimiz birbirlerini tanıma fırsatı bulmuş ve kay-
naşma vesilesi olmuştur. Bu etkinliği düzenleyen Özcan ÇALIŞKAN
hocamıza teşekkür ederiz. Etkinlikte öğrencilerimiz keyifli vakit geçirdiler.
Öğrenciler zamanı değerlendirip gönüllerince eğlendiler. >>KADER KAYA

İŞKUR ve Sandıklı
Belediyesi arasında
protokol imzalandı
İŞKUR Afyonkarahisar İl
Müdürü Ahmet Karakaya ve
Belediye Başkanı Adnan
Öztaş, İŞKUR’un yeni hizmet
noktasının açılışı için önemli
bir protokol imzaladı.
İmzalanan protokol, İŞKUR ve Belediye işbirliğiyle
yerel iş gücü piyasasının desteklenmesini ve
vatandaşlara daha kaliteli hizmet sunulmasını
amaçlıyor. Bu işbirliği, iş arayanlar ve işverenler
için daha etkin destek ve hizmet sunulması
sağlanacak. >>İZZET IŞIK

Uyuşturucu satmak
isteyen şahıslar
suikast silahıyla
yakalandı
Antalya’dan getirdikleri
uyuşturucuyu Afyonkarahisar’da
satmak isteyen 2 şahıs
jandarmanın operasyonu ile
yakalanırken, şahısların
aracında yapılan aramada ise
uyuşturucu maddeler ile
suikast silahı da ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı ekipleri Y.Ç. ve S.Ç., isim-
li şahısların Antalya’dan temin ettikleri uyuşturu-
cu maddeleri Afyonkarahisar’da satacağı
kaydedildi. Şahısların kullandığı aracı takibe alan
ekipler ardından aracı Dinar ilçesi Gökçealan
köyünde durdurdu. Araçta arama yapan ekipler
300 gram metamfetamin, 50 gram skunk madde-
si, 3 adet sentetik ecza hapı, kullanıma hazır bir
içimlik esrar, uyuşturucu kullanmak aparatı, bir
adet tabanca, bir adet suikast silahı ve çok sayı-
da mermi ile suçta elde edildiği değerlendirilen
15 bin 200 TL para ele geçirildi. Olayın ardından
şahıslar gözaltına alındı. >>İHA

Köyde çıkan yangında 4 ev
yanarak kullanılamaz hale geldi
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde çıkan
ve 4 evin yandığı köye giden Kaymakam
İzzet Cem Eser incelemelerde bulundu.

Olay, Şuhut ilçesine bağlı Akyuva köyünde meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, Akyuva köyünde Tevfik S., İsmail S., Sabahattin S. ve
Hasan S.’ye ait evlerde elektriksel bir sorundan dolayı çıkan
yangında 2 ev tamamen yanarken 2 ev ise kısmen yanarak kul-
lanılamaz hale geldi. Yangını gören çevredeki köy sakinleri durumu
itfaiye ve jandarma ekiplerine haber verdi. Durumu öğrenen ekipler
kısa süre içerisinde olay yerine gelerek yangına müdahale etti.
Yangın yaklaşık 5 saatlik bir müdahale sonrası söndürüldü. Olay
sonrası beraberinde jandarma ekipleri ile köye giden Kaymakam
Eser ise incelemelerde bulunarak olayla ilgili bilgi aldı. >>İHA

Alzheimer hastalığında
erken teşhisin önemi
Alzheimer hastalığının genellikle hafıza kaybı ve
zihinsel becerilerde azalma ile kendini gösterdiğini
belirten Nöroloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Ufuk
Sandıkçı, “Demansın en yaygın türlerinden biri
olan bu hastalık, 65 yaş ve üzeri bireylerde daha
sık görülmekle birlikte, daha genç yaşlarda da
ortaya çıkabilir. Alzheimerda erken teşhis, hasta
tedavisi için kritik önemdedir” dedi.
Nöroloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Ufuk
Sandıkçı, Dünya Alzheimer Farkındalık
Ayı dolayısıyla, beynin işlevlerini etk-
ileyen ilerleyici bir nörodejeneratif
hastalık olan Alzheimer hastalığı hakkın-
da bilgilendirmelerde bulundu.

“Günlük yaşamda
zorluklar yaşanır”

Alzheimer hastalığının en yaygın belir-
tisinin unutkanlık ve hafıza kaybı
olduğunu; özellikle yakın geçmişi hatırla-
mada güçlük yaşandığını söyleyen Dr.
Öğr. Üyesi Sandıkçı, “Bunun yanı sıra
günlük işleri, örneğin alışveriş, yemek
yapma, kişisel bakım gibi rutinleri yerine
getirmekte zorlanma, zaman ve yer
farkındalığının kaybı, kişileri tanımada
güçlük de görülebilir. Hastalığın ilerleyen
dönemlerinde ise kişilik değişiklikleri, aji-
tasyon, halüsinasyonlar ve özellikle
akşamları artan ruh hali dalgalanmaları
ortaya çıkabilir. Ayrıca, planlama, karar
verme ve bir işi sürdürme gibi beceril-

erde zorluklar yaşanır” diye konuştu.
"Alzheimer hastalığında

risk faktörleri"
Alzheimer hastalığının kesin nedeninin
henüz bilinmediğini ancak genetik fak-
törler, yaşlanma, çevresel etmenler ve
yaşam tarzı risk faktörlerinin hastalığın
gelişiminde rol oynadığını belirten Dr.
Öğr. Üyesi Sandıkçı, “Örneğin, hipertan-
siyon, diyabet, yüksek kolesterol, sigara
kullanımı, zihinsel ve fiziksel aktivite
eksikliği önemli risk faktörlerindendir.
Beyinde ‘beta amiloid plakları' ve ‘tau
düğümleri' adı verilen protein birikimleri
hastalığın gelişiminde kritik bir rol oynar”
şeklinde konuştu.

Erken teşhis ve mevcut
tedavi yöntemleri

Alzheimer hastalığının şu an için kesin
bir tedavisinin bulunmadığını söyleyen
Dr. Öğr. Üyesi Sandıkçı, “Ancak klinik
araştırmalar umut vadetmekte, mevcut
ilaçlar ve terapiler semptomları hafiflet-
mekte ve hastalığın ilerleme hızını
yavaşlatmaktadır. Erken teşhis, hasta-
ların yaşam kalitesini artırmada büyük
önem taşır. Hastaların yakınlarının da
eğitim ve destek almaları önemlidir
çünkü Alzheimer ilerleyici bir hastalıktır
ve ileri aşamalarda 24 saat bakım
gerektirebilir. Hastalığın zorlu sürecinde
bilinçli bir yaklaşım ve uygun bakım,
düzenli ilaç kullanımıyla birlikte hasta-
ların yaşam kalitesini yükseltmeye
yardımcı olabilir” ifadelerini kul-
landı.>>İHA
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Türk Kızılay'dan
kıtlığın eşiğindeki
Gazze'ye gıda desteği
Türk Kızılay, insani yardım
malzemelerinin sınır kapılarından
geçişine izin verilmemesi
nedeniyle kıtlık şartlarında yaşam
mücadelesi veren Gazze halkına
yerelden temin ettiği 20 bin kişilik
gıda kolisiyle destek oldu.

Gazze'de 11 ayı geride bırakan çatışmalar
nedeniyle yaşanan insani kriz her geçen gün
ağırlaşıyor. Nüfusun yüzde 90'ına denk 1,9
milyon kişinin yerinden edildiği bölgede başta
temiz su ve gıda olmak üzere en temel
ihtiyaçlar karşılanamaz durumda. İsrail'in Refah
Sınır Kapısı'nın kontrolünü ele geçirdiği 6
Mayıs'tan bu yana, sınırlı sayıda insani yardım
tırının geçişine izin verilmesi nedeniyle nüfusun
neredeyse tamamı açlık ve ölüm riski altında
yaşam mücadelesi veriyor.

Kızılay'dan yerel çözüm
Gazze'ye insani yardımın ulaşmasında
yaşanan zorluğu yerelden temin ettiği gıda
malzemeleriyle aşma yoluna giden Kızılay,
kuru gıda, sıvı yağ, ton balığı dahil 16 kalem
malzemeden oluşan 20 bin kişilik gıda kolisini
Han Yunus'taki dağınık yerleşim bölgelerindeki
ihtiyaç sahiplerine ulaştırmaya başladı.
Yardımların Gazze'ye ulaşması sürecinin her
aşamasında Filistin, Mısır ve Ürdün Kızılayı ile
koordineli bir çalışma yürüten Kızılay, bölgeye
karayolu üzerinden insani yardım sevkiyatı
gerçekleştirmek için de planlama çalışmalarını
sürdürüyor.

Günde 15 bin kişi kapasiteli
aşevi faaliyeti sürüyor

Türk Kızılay, Gazze'de tüm imkansızlıklara rağ-
men sürdürdüğü aşevi faaliyetiyle de kıtlık şart-
larıyla mücadele eden insani kriz mağdurlarına
desteğini sürdürüyor. Çatışmaların başladığı 7
Ekim'den bu yana önce Refah'ta, ardından
Deyr Belah'ta aşeviyle hizmet veren Kızılay,
günde 15 bin kişinin sıcak yemek ihtiyacını
karşılıyor. Aşevinden yararlananların pek çoğu,
günde sadece bir öğün yemek yediklerini, bu
yemeğin de Türk Kızılay aşevinden sağladıkları
öğün olduğunu anlatıyor.>>İHA

SAĞLIKLI BESLENME 
ÖĞRENCİLERİN BAŞARISINI ETKİLİYOR
2024-2025 eğitim öğretim yılının başlamasıyla birlikte okul çağındaki
çocukların, bu dönemde edindiği beslenme alışkanlığı hem başarısını

hem de fizyolojik, psikolojik ve sosyal gelişimlerini etkiliyor.

Diyetisyeni Ayşe Büşra
Kaygısız okul döne-
mindeki çocukların

kazandığı beslenme
alışkanlıklarının ömür
boyu devam ettiğine
dikkati çekerek sağlıklı
beslenme alışkanlığının
çocukluk döneminden
kazandırılması gerektiği-
ni söyledi. Kaygısız;
"Okula yeni başlayan
özellikle 6-12 yaş gruplarda
gelişim çok hızlıdır. Bu
süreçte çocukların bedensel ve
zihinsel gelişimi açısından beslen-
me çok önemlidir. Yeterli ve dengeli beslenme
alışkanlıklarının erken yaşta kazanılması
ilerleyen dönemlerde kronik rahatsızlıkların
önlenmesinde son derece önemlidir" dedi.
"Sağlıklı kahvaltı öğrenmeyi
olumlu etkiliyor"

Sağlıklı ve protein zengini kahvaltının okul
çağındaki çocuklarda öğrenmeye büyük katkılar
sağladığını söyleyen Diyetisyeni Ayşe Büşra
Kaygısız ambalajlı gıdalara karşı da uyarılarda
bulundu. Kaygısız; "Yumurta, peynir, zeytin,

ceviz ve tam buğday ekmek tüketimi
çocuklar için kahvaltı tercih edilme-

lidir. Kahvaltı öğününün atlanması
konsantrasyon düşüklüğüne,
halsizlik, yorgunluk ve öğrenme
güçlüğüne sebep olabilir. Gün
içerisinde tüketilen abur
cuburlar, fast food ürünler boş
enerji kaynaklarıdır ve
ilerleyen dönemlerde obezite
sebebiyet verebilirler. Bu

süreçte paketli ve ambalajlı
gıdalar tüketilmemesine özen

gösterilmeli, çocuklar için sağlıklı
beslenme çantaları oluşturmalı.

Beslenme çantalarında taze veya kuru
meyveler, kuru yemişler içecek olarak da süt
veya ayran tercih edilebilir. Hazır meyve suları
bu süreçte tercih edilmemelidir, onun yerine
taze sıkılmış meyve suları beslenme çantaları-
na konulmalıdır. Okul dönemindeki çocukların
su tüketimi de önemlidir. Onların ilgilerini çeke-
bilecek suluklarla çocuklar su içmeye teşvik
edilebilir. Aktivite de çok önemli. Çocuklar okul-
da yaptıkları aktivitelerin dışında her gün 30-40
dakika kadar daha fiziksel aktivite yapmalıdır"
diye konuştu.>>İHA

Kök hücre uygulaması ile
eklem yaşlanması durdurulabilir
Dünya Sağlık Örgütü'nün (DSÖ) araştırmasına göre, Türkiye'de
insan ömrü kadında ve erkekte ortalama 78,6'ya kadar uzadı.

İnsan ömrü uzadıkça da nüfusta yaşlanmaya ve yaş-
landıkça da daha çok hastalıkla karşılaşılmaya başlandı.
Bu hastalıklardan birinin de eklem rahatsızlıkları olduğunu
söyleyen Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı Op. Dr. Harun
Kütahya, günümüzdeki teknoloji sayesinde yaş ilerlese
de eklemlerin yaşının durdurulabilir olduğunu vurguladı.
Eklem ağrıları nüfusun yaşlanması, obezitedeki artış ve
hareketin azalması gibi etkenlere bağlı olarak giderek
daha fazla kişiyi etkilemeye başladı. Hastalığın ilerleyen
aşamalarında görülen hareket kısıtlılığı nedeniyle kişilerin
yaşam kalitesinin düştüğünü de vurgulayan Medicana
Konya Hastanesi Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı Op.
Dr. Harun Kütahya, erken evre kıkırdak aşınması olan
hastalarda kök hücre uygulaması ile birçok sağlık soru-
nunun ilerlemesinin önüne geçtiklerini ifade etti.
"Kök hücre tedavisi ile zamanı 
durdurmak mümkün"
Kök hücre tedavisinin, erken dönemde kıkırdak hasarlan-
ması başlamış, ağrılı ekleme sahip ancak cerrahi için
erken olan veya ameliyat olmak istemeyen hastalarda,
kıkırdak hasarının ilerlemesini yavaşlatmak amacıyla
yapıldığını ifade eden Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı
Op. Dr. Harun Kütahya, kök hücre uygulaması sayesinde
çoğu hastanın hayat kalitesinin yükseldiğini ifade ederek,
“Kök hücre uygulamasıyla diz ve eklem hastalılarında
zaman geri alınabilir. Eskiden ortopedi kitaplarında kıkır-
dak hasarlandığı zaman tamiri olmaz diye öğretilirdi.
Kıkırdak aşınması başlamış olan bir hastaya, zamanla bu
kıkırdağın daha da yıpranabileceğini ve bu durumdan
dolayı şikayetler daha çok artarsa, ameliyat seçenekleri
sunulurdu. Günümüzde kök hücre uygulaması ile kıkırdak
tekrardan oluşturulup, 10 sene öncesine döndürülebiliyor”
dedi. Kök hücrelerin her türlü hücreye dönüşme potan-
siyeline sahip olduğunu, bu özellik nedeniyle bazen kök
hücrelerin kıkırdaktan başka kemik benzeri bir dokuya da
dönüşebilmekte olduğunu ifade eden Ortopedi ve
Travmatoloji Uzmanı Op. Dr. Harun Kütahya, “Kök hücre
bulunduğu ortama uyum sağladığı için kullanım alanları
da çeşitleniyor. Yıpranmış ya da özelliğini kaybetmiş böl-

geyi yeniden sağlıklı haline getirebiliyor. Örneğin kemiğin
olduğu bölgede kemiğe dönüşüyor. Kıkırdağın arasında
kıkırdağa dönüşüyor. Kasın olduğu alana uygulandığında
kasa dönüşebiliyor. Kısacası hangi dokuya uygulanıyor-
sa, o dokuyu tamir edip geriye döndürebiliyor” şeklinde
konuştu. Op. Dr. Harun Kütahya, eklem kireçlenmesinde
de kök hücre tedavisinin en etkili yöntemlerden biri
olduğunu, hastadan alınan kök hücrelerin yine hastanın
kendisine uygulanarak yapıldığını, kireçlenmenin erken
evresinde iyileştirici, doku onarıcı bir etki görüldüğünü
söyledi. Kök hücre uygulamasının kıkırdak tamiri için de
kullanıldığının bilgisini veren Op. Dr. Harun Kütahya,
şöyle devam etti: “Menüsküs tamiri yapılmış hastalarda
da kök hücre tedavisi uygulanır. Menüsküs yırtığı dikildik-
ten sonra, o alana kök hücre uygulamasının yapılması
dikişteki kalitenin artırılarak iyileşmenin hızlandırılması
sağlanır. Yine ayak bileği kıkırdak sorunlarında da kök
hücre uygulaması yapılabilir. Orada da iyileşme ihtimalini
artırabilecek etkisi vardır. Ayrıca kas tendon şikayetlerinde
ve tendon kopmaları sonrasında da tamir yeteneğini artır-
mak için kök hücre tedavisi kullanılır” diye konuştu.>>İHA
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Başkan Sevim:  “23 yıldır olduğu vatandaşlarımızın
dertlerini çözmeye devam ediyoruz” AK Parti İl Başkanlığının haftalık basın

toplantısında konuşan Tanıtım ve Medya
Başkanı Halil İbrahim Sevim,
Afyonkarahisar için çalışmaya devam
edeceklerini ifade ederek; “23 yıldır
olduğu gibi hemşehrilerimizin taleplerine
hızlı ve güvenilir çözümler sunmak adına
İl Başkanımız, Milletvekillerimiz ve teşkilat
mensuplarımızla birlikte her gün şehrimizin
farklı noktalarında hemşehrilerimizle
buluşuyor taleplerini dinliyoruz” dedi. 

AK Parti İl Başkanlığı haftalık olağan basın
toplantısını gerçekleştirdi. Tanıtım ve
Medya Başkanı Halil İbrahim Sevim

Başkanlığı’nda gerçekleştirilen toplantıya Teşkilat
Başkanı Kadir Çetin ve İl Yönetim Kurulu Üyesi
Hatice Avcı da katılındı. Halil İbrahim Sevim açıkla-
masında şu ifadelere yer verdi, “Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanımız Vedat Işıkhan geçtiğimiz hafta
yaptığı açıklamada, Türkiye’de işsizlik oranlarının
son 15 yılda tek hanelerde seyrettiğini belirtmiştir.
2024 yılındaki değişimlere bakıldığında bir önceki
yıla göre 0,4 puan azalarak yüzde 8,8'e düşüş ve
genç işsizlik oranında ise iyileşme görmekteyiz.
Uluslararası ekonomi gazetesi İndependent
Gazetesinin yazarı Steve Hanke son günlerde 2025
enflasyon oranı beklentisinin %27’lerde olacağını
beyan etmiştir. Bu göstergeler bakanlığımızın yap-
mış olduğu açıklamalarla örtüşmektedir. Ekonomi
politikalarımızda ki doğru uygulamalar uluslararası
piyasalarda da dikkat çekmektedir. Gelişen
dünyanın geneline uygun bir eğitim sisteminin şekil-
lendirilmesi, toplumumuzda da önemli bir rol oyna-
maktadır. AK Parti olarak 23 yıldır geliştirdiğimiz
çalışmalar doğrultusunda güçlü bir gençlik ve güçlü
Türkiye idealini gerçekleştirmeyi hedeflemekteyiz.”

İLİMİZİN İHTİYAÇLARINA YÖNELİK
İSTİŞARELERDE BULUNACAĞIZ

Sevim konuşmasını şöyle sürdürdü: “Bu kapsamda
Millî Eğitim Bakanlığımız tarafından hazırlanan
Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli, eğitimde pedagojik
yaklaşımlar ile teknolojik altyapıyı güçlendirmek ve
bireysel yeteneği ön plana çıkarmayı temel olarak
belirlemiştir. AK Parti'nin eğitimde gelişmiş, milli ve
evrensel değerlere sahip bakış açısı, Türkiye'nin
geleceğini inşa edecek olan gençlerin yetiştirilme-
sine odaklandığının en büyük göstergesidir.
Cumhurbaşkanımız ve Genel Başkanımız Recep
Tayyip Erdoğan’ın önderliğinde, AK Parti Genel
Merkezimizin 81 ilimizde gerçekleştireceği ‘Türkiye
Buluşmaları’ programı için çalışmalarımız sürüyor.

Bu hafta içinde ilimizde gerçekleştireceğimiz Türkiye
Buluşmaları programı kapsamında, Genel Başkan
Yardımcımız Çiğdem Karaaslan, MKYK Üyelerimiz
ve Milletvekillerimizin katılımı ile şehrimizin tüm
ilçelerinde hemşehrilerimizle bir araya geleceğiz.
Ayrıca sektör temsilcilerimizle ve esnafımızla buluş-
malar gerçekleştirecek ve İlimizin ihtiyaçlarına yöne-
lik istişarelerde bulunacağız.”

AFYONKARAHİSAR’IN İHTİYAÇLARI İLE
YAKINDAN İLGİLENİYORUZ 

Sevim: “İl Başkanımız Av. Turgay Şahin geçtiğimiz
hafta Genel Başkanımız ve Cumhurbaşkanımız Sn.
Recep Tayyip Erdoğan başkanlığında gerçekleştir-
ilen genişletilmiş il başkanları toplantısına Kadın
Kolları Başkanımız Ferda Ertürk, Gençlik Kolları
Başkanımız Ethem Karahan ve İl Genel Meclis
Başkanımız Mehmet Siper ile birlikte katıldı. İl
Başkanımız toplantının ardından Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanımız, Afyonkarahisarlı hemşehrimiz
Sn. Mahinur Özdemir Göktaş’ı Milletvekilimiz Av. Ali
Özkaya ve İl Genel Meclis Başkanımız Mehmet
Siper ile ziyaret ederek şehrimize yapılması plan-
lanan yatırımlar ile ilgili verimli bir görüşme gerçek-
leştirdiler. 23 yıldır olduğu gibi hemşehrilerimizin tale-
plerine hızlı ve güvenilir çözümler sunmak adına İl
Başkanımız, Milletvekillerimiz ve teşkilat mensu-
plarımızla birlikte her gün şehrimizin farklı noktaların-
da hemşehrilerimizle buluşuyor taleplerini dinliyoruz.
Milletvekillerimiz Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan, ilçe ziyaretlerine
hız kesmeden devam ederken bir yanda da Genel
Merkezimizin Türkiye Buluşmaları programları kap-
samında farklı şehirlere giderek çalışmalarını devam
ettiriyorlar. Şehrimizde yapılacak ya da yapılması
planlanan tüm projelerle ilgili Bakanlıklarımız ile
iletişim halinde Afyonkarahisar’ın ihtiyaçları ile yakın-
dan ilgileniyorlar.”

BELEDİYECİLİK VİZYON İŞİDİR 
“Belediyecilik vizyon işidir ve Belediye Başkanlarının
vizyonunu, seçim dönemlerinde ortaya koydukları

projeler ile verdikleri vaatler belirlemektedir” diyen
Sevim: “Biz de tüm Afyonkarahisarlılar gibi CHP’nin
vaat siyasetinin hizmet siyasetine bir türlü dönüşe-
memesini, şehrimiz adına ne yazık ki üzülerek izliy-
oruz. CHP'li Belediye Başkanının göreve geldiği
günden bu yana sergilediği tutum, çözüm odaklı
olmaktan ziyade ayrıştırıcıdır. Bugün il merkez-
imizde, bulundukları mahallelerinde halkın tevec-
cühü ile seçilmiş muhtarlarımız dahi, kişisel olarak
yakın oldukları siyasi partilere göre kategorize
edilmektedir, yaftalanmaktadır. Ancak
Afyonkarahisarlılar CHP’li Belediye Başkanından
seçimden önce söz verdiği gibi parti rozetini
çıkararak tüm Afyonkarahisar’a ve
Afyonkarahisarlılara adaletli bir şekilde hizmet
etmesini beklemektedir. Her fırsatta “geçmiş dönem
hataları" ile sorumluluk almaktan kaçan ve çözüm
üretemeyen bu yönetim anlayışı, Afyonspor ile ilgili
vaatlerini de unutturmaya çalışarak, yine bir algı
siyaseti ile hemşehrilerimizi oyalamakla meşguldür.
Öncelikle şunu belirtmek isteriz ki; sporun ve spor-
severlerin partisi, siyasi görüşü sorgulanmaz. Spor
kardeşliktir, birlik beraberliktir. Afyonspor,
Afyonkarahisarlılarındır. CHP'li Belediye Başkanı,
spor üzerinden de algı siyaseti üretme çabasıyla
Afyonspor ile ilgili yaptığı açıklamada, yine AK Parti
Belediyeleri dönemini suçlamıştır. Ancak bu durum,
gerçeklerden uzak ve sorumluluktan kaçmak için
sergilenen beyhude bir çabadan ibarettir” ifadelerini
kullandı. 

2013 YILINDA AFYONSPOR BENZERİ
GÖRÜLMEMİŞ BAŞARIYA İMZA ATMIŞTIR

2013 yılında Afyonspor’un benzeri görülmemiş
başarıya imza attığını kaydeden Sevim:
“Hafızalarımızı tazelemek gerekirse; 2013 yılında
yeniden yapılanan Afyonspor, AK Parti
Belediyeleri döneminde büyük başarılar elde
etmiş, dört sezon boyunca lig atlayarak
Türkiye'de benzeri görülmemiş bir başarıya imza
atmıştır. AK Parti, Afyonkarahisar’ımıza yeni

stadyum ve spor kompleksi gibi yatırımların
gelmesini sağlayarak, Afyonspor’umuzu önemli
katkılar sağlamıştır. AK Parti'nin Belediyecilik
anlayışı, eser siyaseti üzerine kuruludur. AK Parti
Belediyelerinde, laf değil, icraat üretilir; mazeret
değil, çözüm sunulur. Afyonkarahisar'da AK Parti
döneminde yapılan projeler ve halka kazandırılan
hizmetler ortadayken, CHP'li Belediye yönetimi
sürekli olarak önceki dönemi suçlayarak, sorum-
luluktan kaçmayı tercih etmektedir. Oysa ki
hemşehrilerimiz, bahane değil, çözüm beklemek-
tedir. CHP’li Belediye Başkanı, adeta,
‘Oynayamam yerim dar’ edasıyla, vaat ettiği pro-
jeleri hayata geçirmemekte, futbol tabiriyle topu
sürekli taca atmaktadır. Seçim döneminde
Afyonspor'u Süper Lig'e çıkarma sözü vermesine
rağmen, Afyonspor’umuza gerekli desteği
sağlayamayıp transfer tahtasını dahi açamamış,
verdiği sözleri yine yerine getirmemiştir. Oysa biz
kendisine daha önce ücretsiz otopark uygula-
masana son vererek, otopark işletmesinin
Afyonspor’a verilmesi suretiyle buradaki gelirlerin
Afyonspor’a aktarılmasını, böylece şehir
merkezindeki trafik yoğunluğunu da rahatlatarak
tabiri caiz ise bir taşla iki kuş vurmasını şehrim-
izin menfaatleri adına samimi duygularla tavsiye
etmiştik” dile getirdi.

AYRIŞTIRICI OLMAKTAN VAZGEÇMELİ 
CHP’li Belediye Başkanının, ayrıştırıcı olmaktan
vazgeçmesi gerektiğini dile getiren Sevim:
“Yönetim anlayışına yapılan yapıcı eleştirilere
sağduyu ile kulak vermelidir. Sürekli olarak
"geçmiş dönem hataları" söylemine sığınmaktan
vazgeçmeli ve sorumluluklarını üstlenerek vaat
ettiği projeleri hayata geçirmelidir. Bir kez daha
belirtmek isteriz ki CHP zihniyeti sürekli olarak
mazeret üretirken, AK Parti eser ve hizmet
siyasetiyle vatandaşının yanında durmaya
devam edecektir” diye konuştu. 
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Şuhut’ta yetenek tarama sonucunda
45 öğrenci, antrenmanlara başladı

Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde, Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından düzenlenen yetenek
tarama programı sonucunda seçilen 45 öğrenci, antrenmanlara başladı. Bu program, 

geleceğin başarılı sporcularını keşfetmek ve yetiştirmek amacıyla gerçekleştirildi.

Şuhut Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü'nün
koordinasyonunda yürütülen çalışmalar,
öğrenciler ve aileleri tarafından büyük bir

ilgiyle karşılandı.
YETENEK TARAMA SÜRECİ

Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın her yıl düzenlediği
yetenek tarama programı, çocukların sportif
yeteneklerini erken yaşta keşfetmeyi amaçlıyor.
Bu kapsamda, Şuhut ilçesinde de geniş katılımlı
bir yetenek taraması gerçekleştirildi. Üçüncü
sınıf öğrencileri arasından seçilen 45 yetenekli
öğrenci, fiziksel dayanıklılık, hız, koordinasyon
ve denge gibi çeşitli alanlarda yapılan testler
sonucunda belirlendi. Gençlik ve Spor İl Müdürü

İsmail Hakkı Kasapoğlu, yetenek taramasının
amacının gençleri spora yönlendirmek ve ileride
milli takımlara sporcu kazandırmak olduğunu
ifade etti. Müdür Kasapoğlu, yaptığı açıklamada,
"Şuhut’tan birçok başarılı sporcu çıkabileceğine
inanıyoruz. Bu tarama ile gelecekte ulusal ve
uluslararası düzeyde başarılar elde edebilecek
yetenekleri keşfetmek için ilk adımı attık" dedi.

ANTRENMANLAR BAŞLADI
Yetenek tarama programı sonrasında seçilen
öğrenciler, Şuhut Gençlik ve Spor İlçe
Müdürlüğü’ne bağlı spor tesislerinde düzenli
antrenmanlara başladı. Antrenmanlar, deneyimli
antrenörler eşliğinde gerçekleştiriliyor. Çocuk-

ların gelişimi titizlikle takip edilerek, ilerleyen
süreçlerde performansları değerlendirilip özel
programlar oluşturulacak. Antrenmanlar, temel
spor branşlarına yönelik olarak planlandı. Öğren-
ciler, başta atletizm, basketbol, voleybol ve futbol
gibi branşlar olmak üzere çok yönlü bir eğitim
alıyorlar. Bu sayede çocukların hem fiziksel hem
de mental açıdan gelişimleri sağlanıyor. Müdür
Kasapoğlu, "Sporun farklı dallarında başarılı ola-
bilecek yetenekler, aldıkları eğitimin ardından
daha spesifik branşlara yönlendirilecek. Bu
sürecin sonunda, yetenekli sporcuları il
genelinde yapılacak yarışmalara ve kamplara
gönderme hedefimiz var" dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Motosikletin otomobilin
üzerine çıktığı kazada
sürücü ağır yaralandı
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde yabancı
plakalı araçla çarpışan motosikletin sürücü ağır
yaralanırken, olayda motosikletin otomobilin üzer-
ine çıkması ise çarpışmanın etkisini gözler önüne
serdi. Kaza, Sandıklı Devlet Hastanesi önünde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, Sandıklı
Devlet Hastanesi önünde meydana geldi. A.A.,
idaresindeki 03 AHC 077 plakalı motosiklet,
sürücüsünün ismi henüz öğrenilemeyen BS-728-
CF yabancı plakalı otomobil ile çarpıştı. Kazada
motosiklet sürücüsü A.A., savrularak düştüğü
yolda ağır yaralandı. Kazanın ardından A.A.,
çevredekilerin haber vermesi ile olay yerine gelen
112 Acil servis ambulansı ile Sandıklı Devlet
Hastanesine kaldırıldı. Yaralanan sürücünün duru-
munun ciddiyetini koruduğu bildirilirken, kazada
motosikletin otomobilin üzerine çıkması ise çarpış-
manın şiddetini gözler önüne serdi. >>İHA
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Bakan Göktaş: "AK Parti, Cumhurbaşkanımızın
liderliğinde Türkiye'nin talihini değiştiren 
tarihi bir dönüşüme imza attı"
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, iktidarda oldukları 23 yıllık süre
zarfında AK Parti'nin insanı merkeze alan bir anlayışla hareket ettiğini ve bu doğrultuda 
politika ürettiğini belirterek, "AK Parti, Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın 
liderliğinde Türkiye'nin talihini değiştiren tarihi bir dönüşüme, gelişime imza attı" dedi.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş, Mersin'de 'AK Parti
Mersin İl ve İlçe Teşkilatları ile Buluşma'

programına katıldı. İl Başkanlığındaki toplantıda
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın selam-
larını ileterek konuşmasına başlayan Bakan
Göktaş, Mersin'de teşkilata gönül veren, AK Parti
için emek sarf eden yol arkadaşlarıyla bir arada
olmaktan büyük mutluluk duyduğunu söyledi.
İktidarda oldukları 23 yıllık süre zarfında AK
Parti'nin insanı merkeze alan bir anlayışla
hareket ettiğini ve bu doğrultuda politika ürettiğini
vurgulayan Bakan Göktaş, "Hizmet siyaseti dedi,
hiçbir ayrım gözetmeden vatandaşlarımızın talep
ve beklentilerini karşılayacak şekilde 81 ilimizin
tamamına hizmet götürdü. Eser siyaseti dedi,
hayata geçirdiği yatırımlarla 85 milyon vatan-
daşımız için Türkiye'nin dört bir yanında yaşam
kalitesini yükseltecek eserler kazandırdı. AK
Parti, Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan'ın liderliğinde Türkiye'nin talihini
değiştiren tarihi bir dönüşüme, gelişime imza attı.
Kökü asırlar öncesine dayanan medeniyet değer-
lerimizden aldığı güçle belirlediğimiz büyük hede-
flere doğru başarılı adımlar attı. Edirne'den
Kars'a, Sinop'tan Mersin'e, 7 bölgede, 81 ilimizde
adeta bir kalkınma seferberliği gerçekleştirdi. Bu
süreçte AK Parti olarak, hep beraber unutulmaz
başarılara ulaştık" diye konuştu.

"Mersin için, bugüne kadar 210 milyar 
408 milyon liralık yatırım gerçekleştirdik"

Mersin'in de ülkenin önde gelen üretim ve turizm
merkezlerinden biri olarak bu başarıdan payını
aldığını kaydeden Bakan Göktaş, "Bugün ulus-
lararası limanlarımızdan biri olan Mersin Limanı
ile Akdeniz ticaret yollarında etkili bir konum-
dayız. Bu anlamda Türkiye için vazgeçilmez bir
değer taşıyan Mersin için, bugüne kadar 210 mil-

yar 408 milyon liralık yatırım gerçekleştirdik. Bu
kapsamda aile ve sosyal hizmetler alanında ise
25 milyar liralık yatırım ve destek sağladık.
Bakanlık olarak, herkesi kucaklayan bir anlayışla
sosyal politikalarımızı kadın, çocuk, aile, engelli,
yaşlı, gazileri ve şehit yakınlarını koruyan ve
güçlendiren bir anlayışla yürüttük, yürütmeye
devam ediyoruz" ifadelerini kullandı.

"Kadınların sosyal, siyasal ve ekonomik 
hayata katılımını artırdık"

'Güçlü kadın, güçlü toplum, güçlü Türkiye'
inancıyla yürüttükleri tüm faaliyetlerde tek bir
vatandaşı dahi geride bırakmayan bir anlayışla
hareket ettiklerini vurgulayan Bakan Göktaş,
şöyle devam etti:
"Ülkemizin gelişimi ve vatandaşlarımızın refahı
açısından kadın ve erkek eşitliğinin sağlanmasını
kritik bir konu olarak ele aldık. Yaptığımız düzen-
lemelerle kadınların sosyal, siyasal ve ekonomik
hayata katılımını artırdık. Korumamız altında olan
çocuklarımızın sosyal, fiziksel ve duygusal
gelişimlerini destekleyen projeler hayata geçirdik,
programlar yürütüyoruz. Sosyal ve ekonomik
desteklerimizden koruyucu aile hizmetimize
kadar güçlü ve örnek sistemler kurduk. Engelli ve
yaşlıların bakım ve rehabilitasyonu için hem evde
bakım hizmetlerimizi geliştirdik hem de yeni nesil
sosyal kurumlar açtık. Şehit yakını ve gazilerim-
izin üstün fedakarlıklarını hiçbir zaman unut-
madık. Hayatlarını kolaylaştıran desteklerimizle
çalışmalarımızda onlara her zaman öncelik
tanıdık."

Mersin'de yürütülen çalışmalar
Atılan bu güçlü adımlarla Mersin başta olmak
üzere bütün Türkiye'yi kuşatan geniş bir hizmet
ağı oluşturduklarını söyleyen Bakan Göktaş, "Bu
kapsamda Mersin'de 9 sosyal hizmet merkezimi-
zle tüm hizmetlerimizi tek çatı altında ulaşılabilir

kıldık. Merkezlerimizle, 2017 yılından bugüne
kadar toplam 279 bin 293 haneye ulaştık, vatan-
daşlarımızın ihtiyaçlarını yerinde görüp karşıla-
mak için çalıştık. Ailelerin daha güçlü bir zemin
üzerinde kurulması için hizmet modelleri
geliştirdik. 2013 yılından itibaren evlilik öncesi
eğitim programımızla 28 bin 456 kişiye, aile
eğitim programımızla 145 bin 346 kişiye eğitim
verdik. 2 bin 530 vatandaşımıza aile danışmanlığı
hizmeti sunduk. Çocuklar için sunduğumuz
kurum bakım hizmetlerimizi geliştirdik. Mersin'de
25 çocuk evinde 159 çocuğumuz ile 2 çocuk
evleri sitesinde 113 çocuğumuza korumaya
devam ediyoruz. Bugün hep birlikte Mersin'imize
kazandırdığımız bir çocuk evleri sitemizin daha
açılışını gerçekleştirdik. Çocuklarımız için oluş-
turduğumuz bu yeni yaşam alanıyla 50 çocuğu-
muzun daha sıcak bir ortamda büyümelerini
sağlayacağız" dedi. Kurum bakımlarındaki çocuk-
larımız için 2012 yılından bugüne kadar yaklaşık
521,5 milyon lira ödenek ayırdıklarını dile getiren
Bakan Göktaş, "Kadın üretimini teşvik etmek
amacıyla 16 kadın kooperatifi kurulmasına
öncülük ettik. Yaşlı ve engelliler için kurum ve
evde bakım imkanlarımız ile hizmet çeşitliliğimizi
artırdık. Bu kapsamda 2 huzurevi ile yaşlı bakım
ve rehabilitasyon merkezinde 150 yaşlının, 6 özel
huzurevinde 285 yaşlının yaşamını kolaylaştıran
destekler veriyoruz. 1 bakım ve rehabilitasyon
merkezimizde 90 engelli bireye, 10 özel engelli
bakım merkezinde ise 820 engelli bireye hizmet
sunuyoruz. Kurum bakımlarımızla birlikte 17 bin
482 kişinin evde bakım yardımından faydalan-
masını sağlıyoruz. Ayrıca şehrimizde bulunan 14
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfımız
aracılığıyla ihtiyaç duyan vatandaşlarımızın
yanında oluyoruz. Sosyal yardımlarımız ile yal-
nızca bu sene ocak-temmuz ayları arasında 146

bin 862 hane için 4,68 milyar lira ödenek ayırdık.
Mersin'e 2003-2024 yılları arasında yaklaşık
20,75 milyar lira sosyal yardım kaynağı aktardık.
Şu an sosyal hizmet merkezleri, çocuk evleri ve
çocuk sitelerine, yaşlı bakım ve rehabilitasyon
merkezlerinden engelsiz yaşam merkezlerine
kadar toplam 70 kurumumuz ile Mersinlilerin
yaşam kalitesi için çalışıyoruz" şeklinde konuştu.
Aynı zamanda Mersin'de 1 huzurevi yaşlı bakım
ve rehabilitasyon merkezinin de ihale sürecinin
devam ettiği bilgisini veren Bakan Göktaş,
Toroslar ve Tarsus'ta 2 huzurevi yaşlı bakım ve
rehabilitasyon merkezi, Erdemli'de engelsiz
yaşam bakım ve rehabilitasyon merkezinin etüt-
proje aşamasında olduğunu ifade etti.
"El birliği ve gönül birliğiyle Türkiye Yüzyılı

hedeflerimize tek tek ulaşacağız"
"AK Parti; gençlik kollarından kadın kollarına,
yerel yönetim birimlerinden merkez teşkilatına
kadar tüm ekipleriyle büyük bir samimiyetle,
gayretle vatandaşlarımıza hizmet götürmek için
çalıştı" diyen Bakan Göktaş, konuşmasını şöyle
tamamladı: "Bu uzun hizmet yolculuğunda
sorumluluk alan, vatandaşlarımızın derdiyle
dertlenen, çözüm geliştiren bütün yol
arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. AK Parti
olarak, önümüzde yeni bir kongre süreci bulunuy-
or. Bu yeni dönem, her şeyin ötesinde, daha vizy-
oner ve ileriye dönük bir yaklaşımla 'Türkiye
Yüzyılı'na yakışan yepyeni bir yönetim ve hizmet
anlayışıyla hareket edeceğimiz bir dönem olacak.
İnşallah sizlerle birlikte daha nice başarılara imza
atacağız. El birliği ve gönül birliğiyle Türkiye
Yüzyılı hedeflerimize tek tek ulaşacağız.
Mersin'in sahip olduğu potansiyeli daha da yükselt-
mek için elimizden ne geliyorsa yapacağız. Bunu
kıymetli siz değerli yol arkadaşlarımızla, teşki-
latımızın her bir ferdiyle birlikte yapacağız.">>İHA

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türkiye
Milli Paralimpik Takımı'nı kabul etti
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Türkiye
Milli Paralimpik Takımı sporcularını kabul etti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Türkiye Milli Paralimpik Takımı
sporcularını AK Parti Genel
Merkezi'nde kabul etti. Kabulde

AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı, Sosyal Politikalar
Başkanı Fatma Betül Sayan
Kaya da yer aldı.>>iha

Türkiye, Sudan’a Haziran
ayından bu yana devam
eden sel felaketlerinden
dolayı insani yardım
gemisi gönderdi.

Türkiye, Haziran ayından bu yana devam eden sel felaket-
lerinden ötürü, Sudan genelinde insani şartların giderek
daha elverişsiz hale gelmesi ve bölge halkının temel
ihtiyaçlara erişmede zorluklar yaşaması nedeniyle ilki 13
Temmuz 2024, ikincisi 16 Eylül 2024 tarihinde olmak üzere
Sudan’a iki insani yardım gemisi gönderdi. SARDES isimli
ilk gemi, AFAD koordinasyonunda Sağlık Bakanlığı, Türk
Kızılay ve STK’ların katkılarıyla hazırlandı. Çoğunlukla gıda,

ilaç ve tıbbi malzemeden müteşekkil 2 bin 408 ton insani
yardımı, Dışişleri Bakanlığı desteğiyle Sudan’a ulaştırdı.
Dışişleri Bakanlığı’nın desteği ve AFAD koordinasyonunda
Türk Kızılay ve STK'ların katkılarıyla hazırlanan yaklaşık 3
bin tonluk ikinci insani yardım gemisi, Port Sudan’a
müteveccihen 16 Eylül 2024 tarihinde Mersin Limanı’ndan
hareket etti. İkinci gemideki yardımlar çoğunlukla çadır ve
gıda malzemelerinden oluşuyor.>>İHA

Türkiye’den Sudan’a insani yardım

İkinci el araç satışında ‘Güvenli
Ödeme Sistemi’ hayata geçiyor

Ticaret Bakanlığı, ikinci el araç satışında mağ-
duriyetlerin önlenmesi amacıyla hayata geçirilen
Güvenli Ödeme Sistemi'nin 27 Eylül tarihinde zorun-
lu hale geleceğini bildirdi. Ticaret Bakanlığı'nın
resmi sosyal medya hesabı üzerinden yapılan pay-
laşım şu şekilde: “İkinci el araç alışverişini çok daha
güvenli hale getirecek, dolandırıcılık vakalarını
tümüyle ortadan kaldıracak yeni sisteme geçiyoruz.
Ticaret Bakanlığımız ve Türkiye Noterler Birliği iş
birliği ile hayata geçirilen Güvenli Ödeme Sistemi 27
Eylül tarihi itibari ile zorunlu hale gelecek.>>IHA
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YENİ EĞİTİM-ÖĞRETİM DÖNEMİ YURT
GÜVENLİĞİ İÇİN ÖNEMLİ TOPLANTI 

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu başkanlığında, Yurt
Hizmetleri Müdürü Mustafa Asan ve yurtlarda görev yapan güvenlik personellerinin katılımı

ile Çiğiltepe Yurdu’nda yeni eğitim öğretim yılına yönelik önemli bir toplantı düzenlendi.
Toplantının ana gündemi, yurtlarda kalacak öğrencilerin güvenliği ve konforu oldu.

GÜVENLİK TEDBİRLERİ MASAYA YATIRILDI
Yeni eğitim öğretim yılının başlamasıyla, öğrenci-
lerin güvenliği ve huzuru konusunda alınması
gereken tedbirler toplantıda detaylı bir şekilde ele
alındı. Kasapoğlu, yurtlarda kalacak binlerce
öğrencinin güvenli ve rahat bir ortamda eğitim
hayatlarını sürdürebilmeleri için gerekli tüm
önlemlerin alındığını belirtti. Bu kapsamda
güvenlik personellerinin rolünün önemine dikkat
çeken Kasapoğlu, şunları ifade etti: "Öğrenciler-
imizin huzur ve güven içinde bir eğitim dönemi
geçirebilmeleri için hepimize büyük sorumluluklar
düşüyor. Yurtlarımız, öğrencilerimizin hem
akademik hem sosyal gelişimlerini destekleyecek
şekilde dizayn edildi. Ancak bu ortamın temelinde
güvenlik yer alıyor. Güvenlik personelimiz, öğren-
cilerimizin gece gündüz emniyette olmasını
sağlayarak onların huzurlu bir şekilde konakla-
malarına büyük katkı sağlıyor."

GÜVENLİK PERSONELLERİNİN
ROLÜ VURGULANDI

Kasapoğlu, güvenlik personellerinin sadece fiziki

güvenliği sağlamakla kalmayıp aynı zamanda
öğrencilerin sosyal yaşamlarına da katkı
sağlayan bir rol üstlendiğini belirtti. Öğrencilerin
yurtlarda güvenli hissetmeleri ve herhangi bir
olumsuz durumda güvenlik ekiplerine rahatlıkla
başvurabilmeleri gerektiğini vurguladı. Bu
bağlamda, güvenlik personellerinin öğrencilere
her zaman güler yüzle ve anlayışla yaklaş-
masının önemini dile getiren Kasapoğlu, öğrenci-

lerin sorunlarını çözme konusunda hassas olun-
ması gerektiğini ifade etti. Kasapoğlu konuş-
masında, "Yurtlarımız sadece barınma yerleri
değil, aynı zamanda öğrencilerimizin ikinci
evleridir. Burada geçirdikleri süre boyunca kendi-
lerini huzurlu ve emniyetli hissetmeleri için hep-
imiz elimizden geleni yapmalıyız" dedi.

YURT GÜVENLİĞİNE YÖNELİK
YENİ ÖNLEMLER

Toplantıda yurtların güvenliğine yönelik yeni
önlemler de gündeme geldi. Özellikle kamera sis-
temlerinin güncellenmesi, giriş-çıkış kontrollerinin
sıkılaştırılması ve güvenlik personellerinin
vardiya düzenlerinin gözden geçirilmesi gibi
konular tartışıldı. Kasapoğlu, bu önlemlerin
öğrencilerin güvenliğini daha da artıracağını ve
yurtlarda kalacak olan öğrencilerin ailelerine de
güven vereceğini ifade etti. Kasapoğlu ayrıca,
öğrencilerin yurt içindeki sosyal faaliyetlere
katılımını artırmak amacıyla güvenlik birimlerinin
de bu süreçlerde daha aktif rol alacağını belirtti.
Güvenlik personellerinin öğrencilere her zaman
destek olacaklarını ve onların kendilerini her
konuda güvende hissetmeleri için çalışacaklarını
söyledi. Toplantının sonunda, güvenlik personel-
leriyle karşılıklı fikir alışverişinde bulunularak,
eğitim yılı boyunca karşılaşılabilecek olası sorun-
lara karşı çözüm önerileri tartışıldı. Yurt müdürleri
ve güvenlik personeli, yeni eğitim yılı için hazırlık-
ların tam olduğunu ve öğrencilerin güvenliği
konusunda her türlü tedbirin alındığını belirttiler.
>>HÜDAYİ ACAR

Üç bant bilardo şampiyonası tamamlandı

Limaj Bilardo Salonu’nda düzenlenen turnu-
va, 69 sporcunun katılımıyla gerçekleşti.
Üç gün boyunca süren turnuvada, bilardo

tutkunları birbirinden çekişmeli maçlara tanıklık
etti.

ÇEKİŞMELİ MAÇLAR VE 
YARI FİNAL HEYECANI

Turnuvanın son günü olan yarı final maçları,
büyük bir heyecanla takip edildi. Bilardo usta-
larının kıyasıya mücadele ettiği yarı finallerin
ardından, finale yükselen iki isim Tuncay
Temirkaya ve Zeynel Abidin Şahintepe oldu.
Yarı finali kaybeden Enver Mut ve İbrahim
Tiryaki ise üçüncülüğü paylaştılar. Her iki oyun-
cu da turnuva boyunca gösterdikleri başarılı
performansla büyük takdir topladı.

ŞAMPİYON TUNCAY TEMİRKAYA OLDU
Turnuvanın final maçında karşı karşıya gelen

Tuncay Temirkaya ve Zeynel Abidin Şahintepe,
izleyicilere unutulmaz anlar yaşattı. Büyük bir
çekişmeye sahne olan final müsabakasını
kazanan Tuncay Temirkaya, Afyonkarahisar 3
Bant Bilardo İl Şampiyonası 2. Etap
Turnuvası'nın şampiyonu oldu. Zeynel Abidin
Şahintepe ise ikinci olarak müsabakaları
tamamladı. Dereceye giren sporculara kupa ve
madalyaları, Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından
takdim edildi. Kasapoğlu, dereceye girenleri tebrik
ederek, sporculara olan desteklerinin süreceğini
belirtti. Ayrıca turnuvanın tüm katılımcılarına ve
organizasyon ekibine teşekkür eden Kasapoğlu,
Afyonkarahisar’daki spor faaliyetlerinin her geçen
gün daha da geliştiğini vurguladı. 
>>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar’da
bilardo heyecanı tüm
hızıyla devam 
ediyor. Türkiye Bilardo
Federasyonu’nun
2024 faaliyet programı
doğrultusunda
Afyonkarahisar
Bilardo İl Temsilciliği
tarafından organize
edilen 3 Bant Bilardo İl 
Şampiyonası 2. Etap
Turnuvası, büyük bir
heyecanla sona erdi. 

Afyonkarahisar’da
gönüllülerin 
son macerası
Afyonkarahisar, 183. Dönem Damla
Projesi gönüllülerini ağırladı. "Zaferin
Kenti Afyonkarahisar" sloganıyla, 9
günlük programın son gününde 
gönüllüler, kentin eşsiz güzellikleriyle
hem kendilerini hem de çevrelerini
zenginleştirme fırsatı buldu.
Damla Projesi'nin Afyonkarahisar'daki dokuzuncu gününe
enerjik bir şekilde başlayan gönüllüler, sabah sporuyla güne
zinde başlama fırsatı buldular. Fiziksel aktivite, gruptaki
herkesin hem bedensel hem de zihinsel olarak güne daha
hazır hissetmesine yardımcı oldu. Ardından yapılan kahvaltı
ile gönüllüler, günü dolu dolu geçirecekleri gezilere hazırla-
narak Afyonkarahisar'ın tarihi yerlerini keşfetmek üzere yola
koyuldular.

TARİHİ KEŞİF: AFYONKARAHİSAR
KALESİ VE TARİHİ EVLER

Gönüllüler, ilk durak olarak Afyonkarahisar Kalesi'nin etek-
lerinde dolaşarak tarihi evleri ziyaret ettiler. Afyonkarahisar
Kalesi, şehrin simgelerinden biri olup, geçmişteki zaferlerin ve
şehrin direniş ruhunun bir sembolüdür. Kalenin eteklerindeki
tarihi evler ise, Osmanlı dönemine ait mimarisiyle gönüllüleri
büyüledi. Gönüllüler, bu evlerin geçmişteki yaşamı yansıtan
detaylarını keşfederek tarihin içinde bir yolculuğa çıktılar.

ULU CAMİİ VE MEVLEVİ CAMİİ ZİYARETLERİ
Tarihi evlerin ardından, gönüllüler Afyonkarahisar’ın önemli
ibadet merkezlerinden olan Ulu Camii ve Mevlevi Camii’yi
ziyaret ettiler. Gönüllüler, caminin iç mekânında vakit geçir-
erek hem ibadet edenlerin huzurlu atmosferine şahit oldular
hem de bu muhteşem yapının tarihsel önemini öğrendiler.
Ardından, Mevlevi Camii’yi ziyaret eden gönüllüler, buradaki
manevi atmosferi hissederek Mevlevilik kültürünü yakından
tanıma fırsatı buldular.

GAVUR HAMAMI VE ŞEHİR TURU
Tarihi cami ziyaretlerinin ardından gönüllüler,
Afyonkarahisar'ın önemli yapılarından biri olan Gavur
Hamamı’nı gezdiler. Hamamın geçmişteki işlevini ve kültürel
önemini öğrenen gönüllüler, bu geziden oldukça etkilendiler.
Ardından çarşıya doğru yürüyen grup, Afyonkarahisar’ın
esnaflarıyla sıcak sohbetler ederek şehrin ticari hayatını
yakından gözlemlediler.

ÖĞLE YEMEĞİ VE ÇOCUK ŞENLİĞİ
Yoğun geçen sabahın ardından gönüllüler, öğle yemeği için
konaklama alanlarına döndüler. Öğle yemeği, gönüllülerin
enerjisini yenileyerek sonraki etkinliklere hazırlanmalarını
sağladı. Yemeğin ardından tekrar yola çıkan gönüllüler,
Afyonkarahisar Karayolları Parkı’nda düzenlenen çocuk şen-
liğine katıldılar. Çocuklarla bir araya gelen gönüllüler, çeşitli
oyunlar oynayarak hem çocukların keyifli vakit geçirmesini
sağladılar hem de gönüllü çalışmalarının sosyal etkisini daha
yakından hissettiler.

DOĞAYLA BULUŞMA: AFYONKARAHİSAR
KENT ORMANI'NDA GÜN BATIMI

Çocuk şenliğinde geçen eğlenceli saatlerin ardından gönül-
lüler, günün sonunda huzur dolu bir vakit geçirmek üzere
Afyonkarahisar Kent Ormanı’na doğru yola çıktılar. Burada,
doğanın dinginliğinde yürüyüş yaparak şehrin doğal güzellik-
lerinin tadını çıkardılar. Günün en etkileyici anlarından biri,
ormanda gerçekleşen gün batımı oldu. Gönüllüler,
gökyüzünün turuncu ve pembe tonlarıyla dans eden
Güneş’in batışını izleyerek unutulmaz anlar yaşadılar. Bu
eşsiz manzara, gönüllülere hem fiziksel hem de ruhsal bir
rahatlama sağladı. Günün son etkinliği olarak, gönüllüler kon-
aklama alanına döndüler ve burada günün değer-
lendirmelerini içeren bir toplantı gerçekleştirdiler. Her bir
gönüllü, program boyunca yaşadıkları deneyimleri pay-
laşarak hem kendilerini hem de birbirlerini motive ettiler.
Değerlendirme toplantısının ardından, koordinatörlerinden
katılım belgelerini alan gönüllüler, 183. Dönem Damla
Projesi’nin sonuna geldiklerini bilmenin farklı duygularını
yaşadılar. Katılım belgeleriyle onurlandırılan gönüllüler, pro-
gramın kendilerine kazandırdığı deneyimlerin önemini vurgu-
ladı. Sertifika töreninin ardından, birbirleriyle vedalaşan gönül-
lüler, her biri için unutulmaz anılar ve dostluklarla dolu geçen
bu dokuz günlük yolculuğu tamamladılar. Afyonkarahisar’da
geçirilen bu süre zarfında gönüllüler, hem şehrin tarihi ve
kültürel zenginliklerini keşfettiler hem de gönüllülüğün gücünü
bir kez daha hissettiler. Şehrin sakinleriyle kurulan sıcak ilişk-
iler, çocuklarla yapılan keyifli aktiviteler ve doğal güzelliklerle
buluşma, gönüllülere unutulmaz bir deneyim sundu. Damla
Projesi gönüllüleri, Zaferin Kenti Afyonkarahisar'da kendiler-
ine unutulmaz bir hatıra bırakarak şehirden ayrıldılar.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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